
Zápis z valné hromady Mikroregionu Kuřimka
ze dne 3. 6. 2011

Místo konání:  obecní úřad Moravské Knínice, 9.00 – 10:30
Přítomni:          Pavel Novotný, František  Kšica, Vladimír Kalus, Bc. Jana Švédová, Oldřich 
                        Štarha, Drago Sukalovský

Program:

1) pochod  „Po trase zrušené železnice vyúčtování
2) rozpočtové opatření 1/2011, schválení závěrečného účtu mikroregionu
3) schválení smlouvy s JMK- PRV „Fotbal to je hra“
4) schválení zrušení účtu svazku 43-6654840217/0100
3) Diskuse

1. turistický pochod po trase zrušené železnice, vyúčtování 

Průběh turistického pohodu byl bez organizačních problémů, za dobrého počasí a  
pěknou účastí turistů. Odhad počtu účastníků byl mezi 200 –250 aktivními turisty a 
cyklisty. Kladně bylo hodnoceno vystoupení dětí v Moravských Knínicích, kapela Amico 
v Veverské Bítýšce, zastávka v Chudčicích i účast železničářů, kteří vydávali do pasů 
razítka. Starostové pošlou na adresu jana.svedova@tiscali.cz  fotografie z akce, aby mohly 
být umístěny na webové stránky mikroregionu. Současně mohou poslat články, které o 
tématu napsali  do místního tisku a kulturní akce, které budou v budoucnu probíhat 
v jejich obcích. 
Evidence vydaných pasů a hlavně jejich znehodnocení bude probíhat v každé obci dle 
jejich potřeb (např. Moravské Knínice budou pas procvakávat, nebo ustřihovat rožek 
pasu, Wellness bude zapisovat do pasu, že byl vydán zvýhodněný lístek na pobyt 
v Wellness v Kuřimi atd.). 

      Zapisovatelem byla jmenována J. Švédová a ověřovatelem V. Kalus.

Usnesení 1/4 /11: VH MK schvaluje program jednání.        

                                                                          Hlasování 4-0-0

Usnesení 1/4/11: VH MK schvaluje zapisovatele a ověřovatele zápisu dle návrhu.

                                                                                                  Hlasování 4-0-0



2. rozpočtové opatření 1/2011, schválení závěrečného účtu

Rozpočtové opatření 1/2011 bylo dle návrhu (přílohy č.1) schváleno.
Závěrečný účet byl schválen bez výhrad.

Usnesení 2/4/11: VH MK schvaluje rozpočtové opatřeni 1/2011 a závěrečný účet 
mikroregionu bez výhrad.

                                                                                                  Hlasování 4-0-0

3. schválení smlouvy s JMK- PRV „Fotbal to je hra“

Valná hromada schvaluje smlouvu s JMK- PRV z dotačního titulu č.7. Oprava 
sportovních kabin u sportoviště bude probíhat v obci Chudčice, obec Chudčice 
bude zbývající část financí tj. 30% dofinancovávat mikroregionu z vlastních zdrojů 
formou příspěvku. Celková částka dotace je 195 000 Kč, dofinancování bude činit 
83 600 Kč. 

Usnesení 3/4/11: VH MK schvaluje smlouvu s JMK- PRV „Fotbal to je hra“.

                                                                                                  Hlasování 4-0-0

4. schválení zrušení účtu svazku

Na účet mikroregionu Kuřimka (43-6654840217/0100) byla zaslána částka 1 081 
356,04 Kč (poslední uznaná částka dotace na projekt po zrušené trase Kuřim –
Veverská Bítýška). Tato částka bude převedena na hlavní účet mikroregionu (35-
4689020287/0100) a následně bude tento účet, který byl pořízen jen z důvodu 
dotace zrušen.

Usnesení 3/4/11: VH MK schvaluje zrušení dotačního účtu svazku 43-
6654840217/0100

                                                                                                  Hlasování 4-0-0



5. Diskuse

Dotace pro cyklohlídku Policie ČR byla  zatím schválena v obcích Moravské 
Knínice, Chudčice a mikroregionem Kuřimka. V ostatních obcích bude ještě 
projednáno v zastupitelstvech obcí.
Pan Kšica informoval přítomné, že má zaměřeny pozemky na cyklostrasu (Kuřim 
– Moravské Knínice) a zatím je tedy potřeba počkat na jednání s majiteli pozemků 
kde není vlastníkem obec a neposkytli zatím souhlas s vedením cyklotrasy 
(pozemky ve vlastnictví církve nacházejí se v k.ú. Kuřim) . Celý úsek cyklotrasy 
v k.ú. Moravské Knínice je majetkově vyřešený a bylo vydáno na tuto druhou 
etapu územní rozhodnutí Ing. Kutín tak bude pokračovat v projektu pro Moravské 
Knínice. Pan Štarha obdržel vyjádření SÚS, která souhlasí s případnou změnou 
projektu a vedením cyklotrasy v blízkosti hlavní silnice (trasa v případě, že by 
nedošlo k dohodě s církví).

  
                                                                        .…………………………………

                                                                            Ing. Oldřich Štarha
                                                                            předseda mikroregionu

Zapsala: Bc. Jana Švédová                         ………………………………….
                                                     Bc. Jana Švédová

Ověřovatel V. Kalus



                                               ………………………………….
                                                                V. Kalus




